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Abstract (en)
There is a tool in which a main body 1 bears, for the purpose of thread rolling, profiled rollers 9 which, on the main body 1, are each laid against an
axially positioning stop 6, 7, 8 and, with the free ends 10, are offset in the axial direction in accordance with the pitch of the thread to be rolled. It is
desirable if the axial offset of the free ends of the profiled rollers be achieved in a less expensive manner by identical design of all the profiled rollers.
This provides an essential prerequisite for the development of the rolling tool into a disposable tool. <IMAGE>

Abstract (de)
Es gibt ein Rolleisen, bei dem ein Grundkörper 1 zum Gewindedrücken Profilrollen 9 trägt, die beim Grundkörper 1 jeweils gegen einem axial
positionierenden Anschlag 6, 7, 8 gelegt und mit den freien Enden 10 entsprechend der Steigung des zu drückenden Gewindes in Achsrichtung
versetzt sind. Dabei ist es erwünscht, wenn der axiale Versatz der freien Enden der Profilrollen durch gleiche Ausbildung sämtlicher Profilrollen in
einer weniger aufwendigen Weise erreicht ist. Es ist eine wesentliche Voraussetzung geschaffen, um das Rolleisen hin zu einem Einwegwerkzeug
zu entwickeln. <IMAGE>
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